
Referat til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 11.03.2025 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Michael 
Helsinghoff, Henning Olsen, Tommy Lauth, 
Adam Barkhaus og Kim Terp 
Tid:  19.00 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Vivi + Mette 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 HG/NIF kvinder 
 
 
 

 Vivi/Peter 
orienterer 

 *PD kommer direkte fra deres 
bestyrelsesmøde. 
 
*De har fået deres egen hjemmeside, hvor 
man skal kunne se alle spillere ol. 
 
*Der skal laves et link mellem deres og 
vores hjemmeside – Henning kigger på 
dette 
 
*Der er pt. 26 spillere i truppen 
 
*Der er kommet nye sponsorer til siden 
sidst 
 
*De følger budgettet 
 
*De er alle glade og tilfredse 
 

3  Nyt fra formanden 
 
 
 

 Peter 
orienterer 
 

 *Kioskvognen – PD har endnu ikke afholdt 
møde 
 
*De sidste weekender har der været et fint 
salg i vognen 
 
*PD skal have møde med Royal Unibrew i 
maj måned 
 
*Der er kommet nyt Veo kamera 
 
*Vi vil godt have fremsendt et årsregnskab 
og referat fra Forældreforeningen – 
Henning spørger efter det 
 
*Pt. er der kun kommet en ansøgning til 
Ungdomsfond – ansøgningsfrist 15/3-25 
 
*Der købes et nyt køle/frys til køkken 
bagrum 
 



*PD har haft møde med Andreas P. fra 
kulturudvalg vedr. ny kunstbane. Pt. er der 
ikke afsat penge til ny bane. 
 
 

4 Årshjul 
 

Gennemgang 
for kommende 
måned  
 

  Marts 

*Ansøgning om indendørsbaner + tider det 

efterfølgende efterår/vinter – PD rykker 

om der er styr på det  

*Opfølgning af træningstider og 

baneplanlægning for foråret  - Det er det 

samme som i efteråret – CD+ Adam følger 

op på at der er styr på dette 

*Tjek træner kontrakter i forhold til 

kontraktudløb – det er der styr på 

*Ansøgning mesterrækker og Øst-rækker 

ny sæson (efter sommer) – CD+GP følger 

op med dette med trænerne, PD tjekker 

 

 
April 
*Sæson opstart de fleste hold 

Medlemstilskud ol. er søgt 

*Skriv ud til forældre/årgangsansvarlige 

om besætning af kiosk vagter – denne 

afventer med 

 

5 Økonomi 
 

 
 

Tommy 
orienterer 
 

 *Der er lige sendt første rykkere ud -rigtig 
mange på senior som mangler betaling 
Om 14 dage så meldes de ud, hvis ikke der 
er betalt 
 
*Der har været mange udmeldinger 
 
*Udfordringer med tilskud fra Broen, som 
tager tid 
 
 

6 Evt 
 
 

 Henning  *Børnepolitik på hjemmesiden – der er 
ikke kommet nogle indvendinger eller 
ændringer. Adam tilbyder at omskrive den 
så den er mere korrekt 
 

7  
 
 

 TSC  Mail sendt rundt til bestyrelsen – Næstved 
Aktive by –Henning kigger om der skal 
gøres noget 
 

8  
 

 KT  Cremesponsor – han har været syg, så der 
er ikke noget nyt. 

9  
 
 

 KT/AB  *Der skal kigges på samarbejdet med NIF 
på både pige og drengesiden. Der ligger 
allerede en aftale, denne skal PD og Peter 
Dinesen bla. have et møde om. 



Hvis der skal udarbejdes en bedre skriftlig 
aftale hjælper AB gerne. 
 
*Trænerkurser efterspørges – man 
kontakter enten Søs, GP, CD hvis det 
ønskes, og herefter sættes det op 
Alle der ønsker kursus skal have 
muligheden 
 
*Ekstratræning for nogle – som gør at 
nogle spillere melder sig ud, som ikke få 
muligheden 
GP+ CD mangler rammerne fra bestyrelsen 
i punktform. AB laver et udkast, som 
sendes ud til bestyrelsen for kommentar. 
 
 
 
 

10  
 
 

    

11  
 
 

    

12  
 
 

   Næste møde mandag  7/4 kl. 17.30-20.00 

      

 


